
Tilbakemelding på spørsmål fra økonomiutvalget:  

 

Renovasjon, samt vann og avløp:  

Se egen presentasjon 

  

Havbruksfond: 

Harstad kommunestyre har 25.10.18 fattet vedtak slik; 

«Rådmannen bes utrede kriterier for midlene fra havbruksfondet. Rådmannen bes særlig se på 

innretninger som kan tilgodese distriktene og infrastrukturtiltak slik som bredbånd og rassikring.» 

Harstad kommune har mottatt 39 mill kr. i 2018 fra Havbruksfondet. Midlene er avsatt til disp. fond 

og kan disponeres i hht normalt bruk av disposisjonsfond. Rådmannen foreslår at midlene disponeres 

i VHP til finansiering av eksisterende og nye prosjekter og tiltak som er distriksrelaterte og knyttet til 

beredskap, infrastruktur som veger, bredbånd og rassikring. Midlene bør ikke anvendes til løpende 

drift, men primært dekke engangskostnader. Rådmannen vil komme mer detaljert tilbake til dette i 

egen sak.  

 

Sentrumsselskap: 

Harstad kommune er i gang med et samarbeid med gårdeiere og næringsdrivende i sentrum 

gjennom etablering av et sentrumsselskap for koordinering og tilrettelegging av aktivitet i sentrum. 

Selskapet stiftes som aksjeselskap. Eierstruktur skal bestå av næringsdrivende i sentrum knyttet til 

varehandel og tjenesteyting, gårdeiere med eiendommer i sentrum, offentlige virksomheter med 

lokalisering i sentrum og Harstad kommune. Eiersammensetning er under avklaring. 

Selskapet skal ha som formål å bygge en sentrumsorganisasjon som er aktiv pådriver for å få økt 

aktivitet og attraktivitet i Harstad sentrum. Selskapet skal operere som en aktiv tilrettelegger i 

grensesnittet mellom private og offentlige aktører og maksimere nytteverdi av 

infrastrukturinvesteringer og initiativer fra sentrumsaktørene. 

 

Idrettshall i forbindelse med videregående skole 

Harstad kommune v/rådmannen har dialog med Troms fylkeskommune om saken. Rådmannen har 

også avholdt et møte med Harstad Idrettsråd og aktuelle lag/foreninger i saken. 

Oppsummeringen fra møtet med idretten er som følger: 

Idretten er entydig i sin tilbakemelding på at det bør bygges idrettshall(er) i forbindelse med ny 

videregående skole, og ikke en løsning med gymsaler. Dette for å sikre muligheten for trening og 

kamper for hallidrettene. 

Møtet viser videre til Harstad Turnforenings behov for og planer om turnhall. En slik hall kan vurderes 

bygd i tilknytning til ny idrettshall ved ny videregående skole.  



Harstad Idrettsråd viste videre til deres prioriterte prosjekt i dokumentet «Idrettsbyen Harstad».  

Konklusjon: 

       Harstad kommune mener at det bør bygges idrettshall(er) i forbindelse med ny videregående 
skole, og ikke en løsning med gymsaler. Dette for å sikre muligheten for trening og kamper 
for hallidrettene. 

       Harstad Turnforenings behov for og planer om turnhall kan sees i sammenheng med bygging 
idrettshall, men denne kan også realiseres andre steder. Turnforeningen mener at 
fremdriften i prosjektet med ny videregående skole ikke er forenelig med deres tidsplan for 
bygging av turnhall. 

       Harstad kommune ønsker å delta i en videre prosess sammen med Troms fylkeskommune om 
dette. 

 

Konklusjonen fra møtet med idretten er formidlet til Troms fylkeskommune i eget møte. Rådmannen 

har signalisert at kommunen kan stå som byggherre og eier av en Idrettshall, forutsatt en langsiktig 

leieavtale med fylkeskommunen. Kommunen og fylkeskommunen vil ha dialog på dette fremover.  

 

Bergseng skole fremdriftsplan: 

Prosjekterings art: Start Ferdigstilt 

Mulighetsstudie/skisseprosjekt 15.05.2018 15.02.2019 

Politisk behandling 15.02.2019 01.04.2019 

Forprosjekt 01.04.2019 15.10.2019 

Detaljprosjekt 01.01.2020 01.05.2020 

Byggestart* 15.08.2010  

*Forutsatt finansiering 

Skisseprosjektet har vi tatt noe lengre tid da det utredes to alternativer, alternativ A ny skolefløy på 

eksisterende tomt, inklusiv kostnad for leie av skolerigg i byggeperioden samt alternativ B nybygg på 

ny tomt ved Tofta gravlund. 

 

Planstrategi:  
Plangruppe og tema Sist 

vedtatt 

Ansvarlig 18 19 20 21 Finansiering Begrunnelse / merknader 

 

Overordnede planer 

 

Kommunal planstrategi 2016 FAG 
 

 X  Rådmannen PBL 

Kommuneplanens samfunnsdel 2009 FAG  X   VHP PBL 

Kommuneplanens arealdel 2010 ABY  X   VHP PBL 

Virksomhetsplan/ økonomiplan/ 

budsjett 

Årlig FAG X X X X Rådmannen Kommuneloven 

Beredskapsplan Årlig RÅD X X X X Rådmannen Lov om kommunal 
beredskapsplikt, 



Plangruppe og tema Sist 

vedtatt 

Ansvarlig 18 19 20 21 Finansiering Begrunnelse / merknader 

sivilbeskyttelsesloven 

ROS 2015 RÅD   X 
 

Rådmannen  

 

Samfunns- og næringsutvikling 

 

Kommunedelplan for sentrum 2016 ABY 
 

   VHP  

Boligpolitisk handlingsplan 2017 BYG 
 

   VHP  

Regional næringsstrategi 2017 Næringssjef 

/reg.råd 

 
 

   Byregionprosjekt 

Næringsplan 2009 Næringssjef  X 
 

 VHP Følge av Byregionprosjektet 

Petroleumsstrategi 2012 Næringssjef   X   VHP  

Plan for kultur, reiseliv og 

opplevelse (KRO) 

Ny Næringssjef  X   VHP  

Plan for primærnæringer Ny ABY  X   VHP  

Miljø-, klima- og energiplan 2017 FAG X 
 

  VHP (ny plan erstatter 2 planer) 

 

Kultur 

 

Kulturplan/strategi 2005 KULT  X 
 

 VHP  

Rammeplan for kulturskolen 2016 KULT 
 

   Statlig Statlig, men vedtas av 

kommunestyret 

Den kulturelle skolesekken, 

handlingsprogram 

Årlig KULT X X X X VHP Vilkår for deltagelse og midler 

Plan for fysisk aktivitet og 

naturopplevelse 

2006 FAG/DRU  X   VHP  

Anleggsplan idrett, 

handlingsprogram 

Årlig DRU X X X X  Vilkår for midler 

Kulturminneplan Ny FAG   X  VHP/Troms 

fylke 

Nasjonal målsetting for alle 

kommuner innen 2020 

 

Barn og unge 

 

Plan for etter- og videreutdanning i 

skolesektoren 

Årlig FAG X X X X VHP  

Plan for kompetanseheving i 
barnehage 

Ny FAG  X     

Strategisk plan for oppvekst 2015 BUT  X  
 

VHP  

Handlingsplan mot vold og 
overgrep 

2017 BUT  
 

   Tiltak i Strategisk plan for 
oppvekst 

Handlingsplan mot barnefattigdom Ny BUT  X    Tiltak i Strategisk plan for 

oppvekst 

Plan for digitalisering av 
oppvekstsektoren 20-24 

Ny FAG  X   VHP  

 

Velferd og helse 

 

Plan for helsemessig- og sosial 

beredskap 

Årlig Helse og 

mestring 

X X X X VHP Rulleres årlig 

Kommunedelplan for helse og 

omsorg 

2011 FAG  
 

  VHP Det vil i stedet bli utarbeidet 

strategiplaner for fagområdene. 
Egen sak kommer ila 2018. 

Kommunal Demensplan 2016 FAG 
 

     

Psykiatriplan Ny Helse og 

mestring 

 X     

Rusmiddelpolitisk plan 2016 Helse og 

mestring 

 
    Opptrappingsplan for rusfeltet 

Integreringsplan Ny FAG/KPS  X    Ivaretas overordnet i rullering av 

KP samfunn 

Plan for veteraner Ny Helse og 

mestring 

X     Kommunestyrevedtak 

 

Areal og transport 

 

Havneplan / 

strategiplan 

2017 HHKF  
 

  HHKF  

Parkeringsstrategi 2018  X     Følge av sentrumsplanen 

Strategi for ladestasjoner for elbil 2016 FAG 
 

    Innarbeides senere i 

parkeringsstrategien 

Kystsoneplan 2015 ABY  X 
 

   

Trafikksikkerhetsplan 2017 DRU  
 

  VHP  

Transport- og Ny DRU  X 
 

 VHP  



Plangruppe og tema Sist 

vedtatt 

Ansvarlig 18 19 20 21 Finansiering Begrunnelse / merknader 

kommunikasjonsstrategi 

Plan for vedlikeholdsbehov på 
kommunale veger, med forslag til 

prioriteringer 

2016 DRU 
 

   VHP  

Områdeplan Medkila/Kanebogen 
(B3,B4) 

Ny ABY  X   VHP Boligutbygging 

Plan for sammenhengende 

hovednett for sykkel i Harstad 

2016 DRU      Samarbeid med fylket og SVV 

Handlingsplan for hovednett 
sykkel 2016-2025 

2016 DRU X X X X  Revideres årlig 

 

 

Kommunale avgifter – månedlige faktura:  

Følges opp og gis tilbakemelding til formannskapet 

 

Arbeidstøy:  

• Avtalen m/vedlegg er inngått på bakgrunn av sentral særavtale SGS 1002: Arbeidstøy og 

musikkinstrumenter mellom Harstad kommune på den ene side og Utdanningsforbundet, SL, 

Fagforbundet, NSF, NFF, NETF, Nito, FO og Delta på den andre siden. 

• Etter forhandlinger er partene enige om hvilke tjenesteområder som viderefører dagens 

praksis med arbeidstøy og hvilke nye tjenesteområder som tilsluttes ordning med arbeidstøy. 

Se vedlegg til denne avtalen 

• Lokal særavtale se prinsipper uthevet med gul skrift 

• Kommunens økonomi vil være styrende for utrullingstakten. 

• Rullering av arbeidstøy og sko vil være basert på slitasjen og ikke rulleres på tid, dersom det 

fortsatt har en bruksverdi. 

• HMS-gruppene skal drøfte hva enheten/avdelingen bør prioritere basert på den standard 

som er i dag på arbeidsplassen ved overgang fra klesgodtgjørelse, til at arbeidsgiver holder 

arbeidstøy 

• Ny avtale trer i kraft 1. desember 2018 og da opphører klesgodtgjørelsen. 

• Ansatte som omfattes av denne avtalen og som ikke tidligere har etablert ordning på 

arbeidsplassen, har tidligere fått klesgodtgjørelse med ca kr 800 pr år. 

 

Lys langs fylkesveg Grytøy:   

Kommunestyret vedtok i 2011 å kutte drift av gjenværende vegbelysning på fylkesvegene i Harstad 

kommune, og fylkeskommunen er orientert om dette. 

Kommunene i Troms har nylig mottatt anmodning om uttalelse til handlingsprogram for fylkesveg 

2018-2021. 

Utdrag fra Handlingsplanen som er på høring: 

file://///HK-Fil01/../../../Arbeidstøy/Lokal%20særavtale%20om%20arbeidstøy%202018%20m%20utheving.pdf


…. Anleggene er ofte i dårlig stand og tilfredsstiller ikke dagens krav med hensyn på lysnivå, 

type stolper m.v…… 

…..Dersom fylkeskommunen overtar ansvaret der det ikke er et krav etter vegnormalen, vil 

konsekvensene være at lysene slukkes. Dette vil også bli resultatet om kommunen slutter å 

drifte der de har ansvaret i dag….. 

 

Harstad kommune har anbefalt oppsittere langs fylkesveg å ta kontakt med vegeier og kreve 

endring i denne innstilling til vegbelysning.  

 

 

Hugo Thode Hansen 

Rådmann 

 


